
Zápisnica z rokovania komisie školstva, mládeže a informatizácie 

pri MZ mestskej časti Bratislava Záhorská Bystrica 

_____________________________________________________________________ 

 

Dátum zasadnutia: 09.09.2015          16:30 hod 

 

Členovia komisie:              Miloslav Sajan, predseda- ospravedlnený 

                                                    Denisa Kiszel  

                                                    Ing.Ján Janata – poslanec - ospravedlnený 

    PaedDr. Zuzana Kaliariková riaditeľka ZŠ s MŠ  

    Mgr.Jedináková Marcela- ospravedlnená  

                                               Mgr. Jana Krettová 

                                               Ing.Vaňo Stanislav    

                                                

                                                   
Hosť:   

    

 

Návrh  program :       
  1 .Otvorenie  

  2.Informácia o otvorení nového školského roku 2015/2016 

     personálne obsadenie školy   

  3. Informácia o rekonštrukcii budovy I. stupňa ZŠ   

  4. Vyhodnotenie priebežného čerpania rozpočtu komisie                   

  5. Rôzne -  Ponuka výučby anglického jazyka v ZŠ 

                 -  Nadstavba materskej škôlky 

                 - Výrub stromov v objekte ZŠ s MŠ  

   

 

 

 

 
  1 .Otvorenie  

Pani riaditeľka Zuzana Kaliariková otvorila dnešné zasadnutie školskej komisie. Predseda komisie p. 

Sajan sa ospravedlnil z neúčasti zo zasadnutia komisie z rodinných dôvodov. 

 

2.Informácia o otvorení nového školského roku 2015/2016 

   personálne obsadenie školy   

 
 

Slávnostné otvorenie školského roka otvorila pani riaditeľka Zuzana Kaliariková  za účasti starostu MČ Jozefa 

Krúpu, poslanca a predsedu komisie školstva p. Sajana, p. Okálovej a  predsedu rady školy p. Masarika. Starosta 

Jozef Krúpa slávnostne privítal žiakov 1. ročníka aj spolu s ich rodičmi. 

 

Nástup žiakov do ZŠ tvorilo  333 žiakov. 

196 žiakov -1. stupeň 

137 žiakov – 2. stupeň 

V školskom roku 2015/2016 nastúpilo o  40 viac žiakov ako minulý školský rok. 

Otvorili sa tri 1. triedy s počtom 62 žiakov. 

V 9. ročníku ostalo -15 žiakov. 

Do MŠ nastúpilo 120 detí.  

Personálne obsadenie v ZŠ 46 pedagogických zamestnancov  v MŠ 14.  

V ZŠ je 5 vychovávateľov . 

 

 

 

 



 

 

3. Informácia o rekonštrukcii budovy I. stupňa ZŠ   

 

Budova je zrekonštruovaná: toalety, obklady, zborovňa zmenená na normálnu triedu, riaditeľňa na 

zborovňu a vrátnica na riaditeľňu. Elektroinštalácia v sume  35 000,- € bola hradená zo schváleného 

z rozpočtu MČ. Rekonštrukciu chlapčenských a  dievčenských toaliet zabezpečila MČ v odhadovanej 

sume cca:30 000,-€ ( na základe dohody zo súkromným investorom).  Maľovanie  v sume 13000,-€ sa 

hradilo z rozpočtu ZŠ. Sumou 9 700,-€ prispelo OZ Bystricky svet najmenších. Menená bola  podlaha v 2 

miestnostiach- nová podlaha u asistentky a personalistky. Boli zakúpené 2 nové interaktívne tabule vďaka 

OZ pri našej škole. 

Bolo zistené prasknuté potrubie – pri MŠ. Zavolaná bola  havarijná služba, ktorá vadu dočasne opravila. 

Zistilo sa, že potrubie opäť píska. Školník zavrel počas noci na skúšku rozvod vody, spísal stav vodomeru  

a pri rannej obhliadke sa zistil úbytok vody, napriek zastaveniu vody. Bolo by  potrebné  vymeniť celé 

potrubie v areáli ZŠ s MŠ, nakoľko je staré a opotrebované. V rámci rekonštrukcie toaliet sa urobila 

sonda kanalizácie. Bola urobená nahrávka pani riaditeľka ju poskytne zriaďovateľovi . V MŠ sa maľovali 

2 triedy, kúpili sa nové koberce do jednej z tried. 

 

 

4. Vyhodnotenie priebežného čerpania rozpočtu komisie 

 

Z rozpočtu schváleného pre komisiu školstva je zostatok..... 

Sumár výdavkov do 1.septembra 2015: 

212,57 Deň detí a rodiny. 

299,52€- bolo uhradené pre deti ZB navštevujúce ZŠ v Lamači na kúpalisko Lamač.  

Komisia školstva nesúhlasí, aby bola suma hradená  z prostriedkov rozpočtu komisie školstva.  Komisia 

odporúča úhradu vstupného na kúpalisko v Lamači prerokovať na úrovni starostov MČ s cieľom doriešiť 

do budúcna oprávnenosť platenia príspevku pre deti ZB navštevujúce ZŠ Lamač. Aby sa nerobili rozdiely 

medzi žiakmi podľa trvalého bydliska, ale aby sa brali ako žiaci jednej školy.     

Talentovaná mládež- komisia žiada vysvetlenie z hradením odmeny pre žiakov ocenených starostom MČ 

vo výške 88,10€. 

(čerpanie rozpočtu prikladám k zápisu) 

 

Jazykový kurz Anglického jazyka bude platiť pre žiakov od 3. do 8. ročníka. Riaditeľka Zuzana 

Kaliariková navrhuje týždeň vyučovania AJ v týždni od 30.11 do 4.12.   

Priniesla novú ponuku na výučbu AJ od fy. SIDAS, kde môžu rodičia ušetriť až 15,-€. Suma za týždeň 

výučby činí 35,-€, minulý rok to bola suma až 50,-€ na jedného žiaka, ktorú hradili rodičia. Komisia 

školstva súhlasí a odporúča v tomto roku vyskúšať firmu SIDAS. 

    

17.9. pred rodičovským združením bude prebiehať voľba členov do rady školy. 

14.9. bude stanovená Volebná komisia  

 

 
 

5. Rôzne -  

  -  Nadstavba materskej škôlky 

Vzhľadom k nadstavbe škôlky a stavebných prác sa navrhuje   zavrieť škôlku na 2 mesiace v lete 

a prípravné stavebné práce začas čo najskôr ešte počas školského roka.  

     

    - Výrub stromov v objekte ZŠ s MŠ 

28.7. bola urobená obhliadka stromov v areáli školy s pánom Turanským (lesník), s pani Liďákovou 

(referát životného prostredia a s pánom starostom. Brezy je potrebné vyrúbať sú spôsobujú alergény, sú 

choré a znižuje sa ich spoločenská hodnota. Suma za náhradu výsadby by nebola vysoká, nakoľko majú 

zníženú spoločenskú hodnotu. Pán Turanský urobí orez a výrub stromov, p. Liďaková vydá rozhodnutie 

na základe písomnej požiadavky a obhliadky v areáli školy. 



 

 

- Stravovanie v školskej jedálni: 

 

V decembri končí zmluva s dodávateľom stravy s firmou Eurest. Komisia navrhuje nevykonávať počas 

školského roka zmenu dodávateľa stravy, ak by bolo možné  riešiť stravovanie  predlžením zmluvy a to 

dodatkom ku zmluve.  

Hlasovanie:  všetci prítomní členovia ZA, počet 4 

 

- príspevok z ministerstva školstva na školu v prírode a lyžiarsky výcvik: 

 

medializovaná sprava ohľadom príspevku na školu v prírode a lyžiarsky výcvik z ministerstva sa 

poskytuje  žiakom 1. stupňa len 1x počas jeho návštevy 1. stupňa a len 1,2 násobku priemerného počtu 

žiakov ( len na jeden ročník ). 

 

 

 

 

 

Zapísala: Denisa Kiszel 
     


